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Fråga till Fritids- och folkhälsonämndens ordförande Håkan Eriksson (C): 

Får en kommunal kopp kaffe kosta hur 

mycket som helst? 
 

I Borås tidning, 2024-04-16, står det att läsa: 

”Borås stad vill driva eget kafé i Stadsparksbadet, och har därför sagt upp kontraktet med företaget 

som har den nuvarande restaurangen. Nu har företaget stämt Borås stad.” 

Vad den slutliga kostnaden för kommunen är ännu inte fastställt, men skadeståndskravet från 

nuvarande restauratör är minst en miljon – vilket är en ansenlig summa i en redan ansträngd budget. 

Enligt uppgift har frågan om att säga upp driftsavtalet för att driva kafé i kommunal regi aldrig 

behandlats av nämnden. 

 

Med anledning av ovanstående är min fråga till dig 

Anser du att hanteringen av detta ärende ger en positiv bild av Borås Stad som en företagarvänlig 

kommun? 

 

Annette Carlson (M) 

 


